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PROTOKÓŁ NR 25/2013 
 

Z dwudziestej piątej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 28 maja 2013 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1200. 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………… – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik 
4. Mec. Sylwia Sendrowicz – Radca Prawny 
5. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
6. Pani Barbara Karol – Ośrodek Doradztwa Rolniczego 
7. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 34 
8. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 9 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik do protokołu), sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do 
protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska – poprosiła o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Nikt nie zgłosił zmian do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad.   
Głosowanie: 15 osób –„ za” przyjęciem porządku obrad. 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2013-2018. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karniewie 
jako podmiotu właściwego do realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 09 czerwca 2011 
roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminy Karniewo. 
12. Informacja dotycząca budowy przydomowych oczyszczalni w Gminie Karniewo. 
13. Informacja o stanie mienia komunalnego w Gminie Karniewo. 
14. Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Karniewo. 
15. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
16. Wolne wnioski i zapytania. 
17. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.pkt.3 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Ponieważ nikt z radnych nie 
zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie przyjęto protokół z XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

Głosowanie: 15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo. 
 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 

Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 

komisji w okresie międzysesyjnym. 
Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw 

Socjalnych – komisja odbyła posiedzenie 23 maja 2013 roku, na którym zostały omówione i 
rozpatrzone projekty uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo 
na lata 2013-2018; w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok; w sprawie wyznaczenia 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karniewie jako podmiotu właściwego do realizacji zadań 
wynikających z ustawy z dnia 09 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej; 
w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy; w sprawie Statutu Gminy Karniewo. 
Omówiono również informację dotyczącą budowy przydomowych oczyszczalni w Gminie Karniewo, 
informację dotyczącą organizacji pracy szkół w Gminie Karniewo, informację o stanie mienia 
komunalnego w Gminie Karniewo oraz informacja o funkcjonowaniu GBP i GOK w Karniewie za 2012 
rok. W posiedzeniu uczestniczyła Pani Małgorzata Szczepaniak dyrektor PSP w Szwelicach. Materiały 
zaopiniowano i przyjęto. 

Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 24 maja 2013 
roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone projekty uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018; w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2013 rok; w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karniewie jako podmiotu 
właściwego do realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 09 czerwca 2011 roku o wspieraniu 
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rodziny i systemie pieczy zastępczej; w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy; w 
sprawie Statutu Gminy Karniewo. Omówiono również informację dotyczącą budowy przydomowych 
oczyszczalni w Gminie Karniewo, informację o działalności MODR Powiatowego Zespołu Doradców w 
Makowie Maz., informację o stanie mienia komunalnego w Gminie Karniewo oraz o funkcjonowaniu 
Gminnej Spółki Wodnej. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 

komisja odbyła posiedzenie 22 maja 2013 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone projekty 
uchwał: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018; w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok; w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Karniewie jako podmiotu właściwego do realizacji zadań wynikających z ustawy 
z dnia 09 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej; w sprawie zbycia 
nieruchomości stanowiącej własność gminy; w sprawie Statutu Gminy Karniewo. Omówiono również 
informację dotyczącą budowy przydomowych oczyszczalni w Gminie Karniewo, informację dotyczącą 
organizacji pracy szkół w Gminie Karniewo, informację o stanie mienia komunalnego w Gminie 
Karniewo oraz informację dotyczącą składanych deklaracji na podatek od nieruchomości w 2013 
roku. 

Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
Radny Mariusz Sieńkowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja odbyła posiedzenie 

21 maja 2013 roku, na którym rozpatrzono: sprawozdanie finansowe Gminy Karniewo za 2012 rok, 
sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2012 rok wraz z opinią RIO o tym 
sprawozdaniu, informację o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. Opracowano i podjęto 
uchwałę w sprawie opinii wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2012 rok oraz wniosku w sprawie 
absolutorium dla Wójta Gminy. Wniosek został wysłany do zaopiniowania do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej. 
 
Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Radna Jadwiga Witkowska – przypominam o drzewach u Pana Wielgolewskiego, są one 
niebezpiecznie przechylone, a gałęzie spadają na drogę. 

Radny Waldemar Zając zaprosił wszystkich do udziału w biegach ulicznych w dniu 3.06.2013r. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że odpowiedź na interpelację 

będzie udzielona w punkcie 15. 
 
Ad.pkt.7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 
lata 2013-2018. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 
na lata 2013-2018 była bardzo szczegółowo omawiana na posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze 
pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXV/133/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2013-2018 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad.pkt.8.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany do uchwały budżetowej na 2013 rok 

zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji. Czy są pytania? Brak pytań. 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXV/134/2013 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.9.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Karniewie jako podmiotu właściwego do realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 09 czerwca 
2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że uchwała została bardzo 
szczegółowo analizowana na posiedzeniu komisji. Czy są pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karniewie jako podmiotu właściwego do 
realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 09 czerwca 2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie 
pieczy zastępczej. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXV/135/2013 w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Karniewie jako podmiotu właściwego do realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 09 czerwca 
2011 roku o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.10. 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – tak jak było mówione na posiedzeniach komisji, uchwała 

dotyczy nieruchomości położonej w Chełchach Iłowych. Mieszkańcy zorganizowali zebranie wiejskie i 
zdecydowali o sprzedaży działki. Jest to nieużytek po wybieraniu piasku, zlokalizowany przy Panu 
Jaworskim. Rzeczoznawca wycenił tą działkę na ponad 30 tys. Na zebraniu zdecydowano, że 
pieniądze ze sprzedaży zostaną przeznaczone na drogę do Pana Nosarzewskiego. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXV/136/2013 w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność gminy 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.pkt.11. 
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Podjęcie uchwały w sprawie Statutu Gminy Karniewo. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – nad nowym statutem pracujemy prawie od 

roku. Jest to zalecenie pokontrolne, a punkt ten był wielokrotnie zdejmowany z porządku obrad. 
Radna Jadwiga Witkowska – w § 10 znosimy zapisy pkt. 4 i 5 (odczytanie zapisu) ze starego 

statutu, a w przypadku radnych takie zapisy zostają. Radca prawny powiedział, że to nie koliduje ze 
sobą. Za co sołtys otrzymuje dietę na sesji, bo niektórzy radni nie wiedzą za co odpowiada sołtys? 

Radca prawny Sylwia Sendrowicz – statut określa zasady dotyczące zarówno radnych, jak i 
sołtysów. Zapis ten został wykreślony, bo jest to odrębna decyzja radnych. W przypadku radnych 
dieta jest obowiązkowa, a w przypadku sołtysów jest fakultatywna. Jest też podjęta i ważna uchwała 
z 2008 roku, która określa diety dla sołtysów. Tu jest tez podstawa prawna, która dotyczy diet 
sołtysów. Statut określa tylko ogólne ramy. 

Radna Jadwiga Witkowska – w dalszym ciągu to nie koliduje, wiec prawdopodobnie były już 
takie słuchy, że sołtysi są nie potrzebni i diety sołtysów są też nie potrzebne. 

Radna Bogusława Milewska – nikt nigdy tak nie powiedział. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – jako Przewodnicząca mogę Państwa zapewnić, 

że nie ma ani takich zamysłów, ani nikt z radnych nie chce zabrać diet sołtysom. Ponadto zapisy 
dotyczące diety zostały uregulowane w ustawie oraz w uchwale. 

Radna Dorota Grabowska – przed chwilą była mowa, że dieta sołtysa jest fakultatywna. 
Radca prawny Sylwia Sendrowicz – dziś obradujemy nad statutem, a nie nad dietami. Dla 

sołtysów podstawą jest uchwała z 2008 roku i to jest najważniejsze, nikt nie może tego zabrać.  
Wójt Gminy Michał Jasiński – nad statutem obradujemy prawie rok. Każdy punkt był 

szczegółowo omawiany, a sporne sprawy były głosowane na wspólnym posiedzeniu komisji. 
Wszystkie aspekty zostały omówione, a ostateczna wersja jest bardzo szczegółowo przeanalizowana. 
Ze swojej strony chce zapewnić, że nikt nie będzie nic zmieniał w dietach dla sołtysów, ani zabierał, 
nie będzie można tylko łączyć dwóch diet. Statut określa nam ogólne ramy. 

Radna Dorota Grabowska – słuchajcie Państwo, myślę, że odwołam się do pierwszego punktu 
„sołtysowi, nie będącemu radnym”, a może w którymś punkcie trzeba napisać „sołtysowi, który jest 
radnym”? Jest to pytanie do radnych, czy nie warto? Moje zdanie jest takie, że nic się nie stanie, jeśli 
radny będący sołtysem weźmie dwie diety. 

Radna Jadwiga Witkowska – a skąd Wójt wie, że za pełnienie dwóch funkcji, nie należą mi się 
dwie diety? 

Radny Andrzej Chełchowski – radni nie przychodzą tu zarabiać pieniędzy, tylko aby zrobić coś 
dla społeczeństwa. Pracownikowi nie należy się wynagrodzenie za czas, kiedy bierze udział w sesji. 
Mi, jako rolnikowi nikt nic nie zwróci. Jak się uczestniczy w dwóch różnych posiedzeniach, to się 
należy dwie diety, ale jak w jednym posiedzeniu, to jedna dieta. Problem powstał, bo za dokładnie 
przeanalizowaliśmy uchwałę. Poprzedni statut został nam przedstawiony i przegłosowany. 

Radna Dorota Grabowska – pytałam prawnika, czy mi, jako pracownikowi Zespołu Szkół nr 2, 
za czas kiedy jestem na sesji należy się dieta i okazało się, że tak, ponieważ nie jest to wynagrodzenie. 

Radny Andrzej Chełchowski – dieta się należy, ale jako pracownikowi, pracodawca może nie 
wypłacić wynagrodzenia za ten czas. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – nie zabieramy sołtysom diet i nikt nie ma takiego zamiaru, 
wszystko jest tak rozdmuchane, jakbyśmy to my chcieli zabrać diety, a to nie jest prawdą. Uważam, 
że funkcja sołtysa jest odpowiedzialna oraz ważna dla funkcjonowania naszej społeczności i należy się 
dieta za udział w sesji. 

Radna Jadwiga Witkowska – za co należy się dieta? Chyba nie tylko za pobyt na sesji, ale całą 
pracę. 
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Radca prawny Sylwia Sendrowicz – wszystko określa ustawa o samorządzie. Dieta to 
całokształt spraw związanych ze wspólnotą samorządową. Powtarzam, że dieta jest i nadal 
przysługuje sołtysowi a my dziś nie debatujemy na temat diet sołtysów, a na temat statutu. 

 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – gdyby nie zalecenie pokontrolne, to nie 
obradowalibyśmy nad tym tematem. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
Statutu Gminy Karniewo. 

Głosowanie:    10 głosów „ za” podjęciem uchwały,  
3 głosy „przeciwko”   
2 głosy wstrzymujące się. 

Uchwała Nr XXV/137/2013 w sprawie Statutu Gminy Karniewo została podjęta i stanowi 
załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.12. 

Informacja dotycząca budowy przydomowych oczyszczalni w Gminie Karniewo. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – został podpisany aneks, ponieważ kilkanaście osób 

zrezygnowało z budowy przydomowych oczyszczalni. Przetarg jest już ogłoszony, jest wiele zapytań. 
Przygotowanie całej specyfikacji zostało zlecone firmie projektującej oczyszczalnie, aby uniknąć 
błędów. Czekamy na rozstrzygnięcie. 
 
Ad.pkt.13. 

Informacja o stanie mienia komunalnego w Gminie Karniewo, zgodna z załącznikiem do 
protokołu. 

Pytań brak. 
 

Ad.pkt.14.  
Ocena zasobów pomocy społecznej w Gminie Karniewo, zgodna z załącznikiem do protokołu.  
Przewodnicząca Rady Beata Jackowska – temat ten był szczegółowo omawiany na 

posiedzeniach komisji, czy są jeszcze pytania? 
Brak pytań. 
Informacja dotycząca oceny zasobów pomocy społecznej w Gminie Karniewo została przyjęta 

przez Radę Gminy. 
 

Ad.pkt.15.  
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – właściciel drzew nie jest mieszkańcem naszej gminy, ale tym 

parkiem opiekuje się Pan Wielgolewski. W tym przypadku musi być zgoda konserwatora zabytków na 
jakiekolwiek prace.. 
 
Ad.pkt.16.  

Wolne wnioski i zapytania. 
Sołtys Chełch Kmiecych – jeśli jest taki problem z tymi dietami, to my się ich zrzekamy, ale 

niech prowizja za podatek będzie większa. 
Przewodnicząca Rady Beata Jackowska – Panie sołtysie, nie słucha Pan tego co tu się mówi. 

Diety są i nikt nic nie zabiera, to nie ma nic wspólnego ze sobą. 
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Sołtys Szwelic – myślę, że niepotrzebnie jest taki zamęt robiony wokół tego tematu, sołtys 
jest obdarzony takim zaufaniem od społeczeństwa. Pani radna zrobiła tyle niepotrzebnego zamętu 
wokół tego tematu. Jak nie pasuje ta funkcja to zwolnić się z niej i nie robić zamętu. Sołtys jest 
społecznikiem a dwie funkcje wcale nie pasują. Sołtys ma Radę sołecką do swojej dyspozycji, a radny 
to całkiem inna sfera. Proszę też sołtysa Michalskiego aby nie zabierał głosu za wszystkich sołtysów, 
tak samo jak radna Witkowska. 

Radna Jadwiga Witkowska – ja odpowiadam za swoją osobę a jeśli ktoś to uchwalił, to trzyma 
się tego przepisu. Ja się nie wybierałam sama, nie chodzę za ludźmi i nie proszę, nie dziaduję jak Pan 
sołtys. 

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska – bardzo proszę radną Witkowska, w ten sposób nie 
odzywamy się na sesji. W imieniu Rady bardzo serdecznie przepraszam za zachowanie naszej 
koleżanki, radnej Witkowskiej. 

Sołtys Słoniaw – czy potrzebna jest dokumentacja na te nowe mostki przy drodze krajowej? 
Kierownik referatu Sławomir Boczkowski – wszystkie mostki, które są z kręgami i średnicą 40 

cm zostają. Jak mostek jest zasypany kamieniami, to niestety rozkopią. Na zrobienie mostków jest 
czas do końca czerwca, ale o szczegóły proszę się zgłaszać do kierownika Berga. 

Sołtys Chełch Kmiecych – na sesji miał być przedstawiciel z Błysku, będzie problem z koszami 
w lipcu. 

Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski – musimy poczekać do rozstrzygnięcia przetargu. 
Radny Waldemar Zając – kto powinien naprawić zarwany mostek na wjeździe na prywatną 

działkę na ul. Młodzieżowej? 
Wójt Gminy Michał Jasiński – za nowe mostki odpowiada właściciel drogi, w przypadku 

konserwacji i napraw właściciel działki 
Radna Bogusława Milewska – droga powiatowa w kierunku Węgrzynowa jest zarwana. 
Radna powiatu Maria Bonisławska – tak, wiem o tym problemie. 
 

Ad.pkt.17. 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca rady, Pani Beata Jackowska, zamknęła 

obrady XXV zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


